



chinagdcap.en.alibaba.com goodhat.en.alibaba.com snapback.en.alibaba.com

广州广佳帽业有限公司

Tel:86-020-81536455

Factory Address:No.121, GaoZeng Street,Renhe Town,Baiyun

District,Guangzhou City Guangdong Province,China

PROFILE&IMAGE

Guangzhou Guangjia Cap Industry Co.,Ltd.

Who we are?

我们是谁?

Guangzhou Guangjia Cap Co., LTD. was founded in 2006. We are a professional cap manufacturer with 10 years experience, mainly producing baseball caps, snapback caps, trucker caps and so on. We have more than 10 million RMB in fixed assets. A factory covers an area of 5,000 square meters and currently have more than 80 employees, with more than 5,000 pcs of average daily output and over 1.5 million pcs of annual output. Our products are given a title of "the king of cap in China". Though our company is still on the developing stage, our world-class production equipments imported from Japan and Germany, complete assembling line and skilled technicians provide assurance that products are of the highest quality. We always hold a belief "Customer first, credit first". We've earned the well-deserved reputation from our customers all over the world, such as America, Canada, Australia and European countries.

广州广佳帽业有限公司成立于2006年，我们是一家拥有超过10年制帽经验的帽子生产商。主要经营产品包括棒球帽、平檐帽、卡车帽等。工厂目前总资产超过1000万人民币，占地面积超过5000平方米，拥有职工超过80名。日产量达到5000件，平均每年产量超过150万件。尽管我们公司目前仍处于发展阶段，但广佳的帽子也曾一度被誉为未来的“中国帽子之王”。我们从日本和德国引进了目前世界最先的绣花和配套生产设备，完整生产线和熟练的车工为我们的产品提供了充足的保障。公司始终坚信“客户至上，信誉第一”，这也为我们赢得了来自诸如美国、加拿大、澳大利亚和欧洲各国客户的一致好评。



What we can do?

我们能做什么？

Guangzhou Guangjia Cap Co., LTD. Provide OEM service. In order to help more oversea customers growing fast. We offer lower MOQ and more stable delivery time.

广州广佳帽业提供OEM定制服务，为了帮助更多的海外客户快速成长，我们提供了更低的起定量和更稳定的货期。



Main Products:

1. Baseball cap
2. Snapback cap
3. Trucker cap
4. 5 panel cap
5. Visor hat
6. Bucket hat





2008年

In 2008, our first factory was opened in Huadu district, Guangzhou city.

广佳的第一家工厂在广州花都区正式开业。



2013年

In 2013, after several years hard working of all Guangjia people. Our business growing rapidly. we transferred to a new larger facility in Baiyun district.

在经历过全体广佳人几年的努力奋斗之下，我们的业务量迅速的增长。我们将工厂迁到了白云区的一个更大的厂房。



2018年

In 2018, To Provide more professional service to our customer. We set a higher demand on ourselves. A better factory and more equipment has become the only choice.

为了给客户提供更专业的服务，广佳给自己提出更高的要求，一个更加完善的工厂是我们唯一的选择。

Guangjia story

广佳大事记

Guangjia Products

广佳的产品



Guangjia Products

广佳的产品



Guangjia Products

广佳的产品



Guangjia Products

广佳的产品



Sales networks of Guangjia

广佳的销售网络



Guangjia has 3 web stores on Alibaba and 1 physical store in Guangzhou, and has established strategic alliance with various well known clothing brands from both home and abroad.

广佳目前拥有三家阿里巴巴国际站和一家位于广州的实体店，目前我们已经和国内外的多家服装品牌达成了战略合作。

